
Hei!

Vi i FAU Futura frykter at et steinbrudd i Lerberen , vil være en stor ulempe for barn og voksne i
barnehagen, bl.a med tanke på støy, støv, sikkerhet og transport.

150 barn og 40 voksne huser daglig Futura barnehage, og vi er bekymret for helsen til både barn og
voksne her. Det er ca 140 meter fra Steinbruddet til der hvor de minste barna sover, og 120 meter
til Kongla sitt tilholdssted, og hvor alle barna er ute gjennom en hel dag, hele året.

Vi har sendt innspill til reguleringsplanen til Asplan Viak, og etterspør da om hvordan
kommunalsjefen for oppvekst stiller seg til dette. Arbeides det fra oppvekst med denne saken, og
kan kommunalsjefen komme med innspill her? Hva tenker du/dere av sikkerhet for barn og voksne
ved et eventuelt masseuttak her?

Om ønskelig, kan vårt innspill til reguleringsplan oversendes.

Håper på snarlig svar!

Mvh
Iren Restad - FAU Futura

Side 1 av 1

20.10.2014 file://\\bodb03\ephortedok$\Prod\2014\10\20\416638.HTML


